

*THE CANADIAN
JOURNAL OF LINGUISTICS*

*LA REVUE CANADIENNE
DE LINGUISTIQUE*

29(2) : 113–233

Fall/Automne 1984

**Canadian Linguistic Association
Association canadienne de Linguistique**

Canadian Journal of Linguistics
Revue canadienne de Linguistique

Editor/Rédacteur

William Cowan, Carleton University

Associate Editor/Rédacteur adjoint

Jean-Pierre Paillet, Carleton University

Editorial Board/Conseil de rédaction

Henning Andersen, University of Copenhagen

Norman Beauchemin, Université de Sherbrooke

E.D. Cook, University of Calgary

Maurice Gross, Université de Paris

David Lightfoot, University of Maryland

Yves-Charles Morin, Université de Montréal

John Ohala, University of California/Berkeley

Gary Prideaux, University of Alberta

H. Christoph Wolfart, University of Manitoba

The Canadian Journal of Linguistics is the official publication of the Canadian Linguistic Association. It continues the *Journal of the Canadian Linguistic Association*, vols. 1-6. Manuscripts of articles and reviews, as well as books for review should be sent to the editor: William Cowan, Dept. of Linguistics, Carleton University, Ottawa, Ontario K1S 5B6. The style sheet is published in Bulletin 1, Spring 1984. Available back issues may be ordered from the editor.

La Revue canadienne de Linguistique est l'organe officiel de l'Association canadienne de Linguistique. Elle fait suite à la *Revue de l'Association canadienne de Linguistique*, tomes 1-6. Les manuscrits des articles et comptes-rendus, ainsi que les livres pour comptes-rendus, doivent être adressés au rédacteur: William Cowan, Dept. of Linguistics, Carleton University, Ottawa, Ontario K1S 5B6. Le guide de rédaction est publié dans le Bulletin 1, Printemps 1984. Les numéros déjà parus sont disponibles auprès du rédacteur.

© Canadian Linguistic Association/l'Association
canadienne de Linguistique

All rights reserved.

Tous droits réservés.

ISSN 0008-4131